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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 

konaného dňa 14. marca 2024 

 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 

Mgr. Anetta Kalapos, hl. kontrolór mesta 

        

Poslanci :        Ing. Marta Vozáriková 

                       Mgr. Norbert Demeter 

                       Mgr. Tibor Mészároš 

                       Ján Kovács 

                       Zita Baloghová 

Pavol Koči 

                       Gejza Tipcsák 

  Zoltán Kövér 

                    Eva Kissová 

                           

                        

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 

skonštatoval, že je prítomných 9 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 

Predložil program rokovania MsZ a navrhol zmenu - doplnenie programu rokovania 

nasledovne: za  bod   č. 6 sa vsunie bod č. 7  Správa  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

vykonávanej  v meste Čierna nad Tisou v roku 2023; bod č. 8 Rôzne; bod č. 9 Záver.  

 

 

Prítomní poslanci neschválili predložený program rokovania MsZ v Čiernej nad 

Tisou.  

 

(Hlasovanie: za – 0 poslancov ; proti –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, 

Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková, Pavol Koči, Ján 

Kovács;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

Prítomní poslanci schválili program rokovania so zmenou: za bod č. 6 sa vsunie bod č. 7 

Správa  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra vykonávanej  v meste Čierna nad Tisou 

v roku 2023; bod č. 8 Rôzne; bod č. 9 Záver.  

 

 

(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková, Pavol Koči, Ján Kovács ; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 
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2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
 

Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Zoltán Kövér 

Zita Baloghová 

                                                                                    

                                                                                        

   

 

(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková, Pavol Koči, Ján Kovács ; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

3. Schválenie návrhovej komisie 

 
 

Návrhová komisia:     Ing. Marta Vozáriková 

Mgr. Tibor Mészároš 

                  Ján Kovács 

 

 

(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Gejza Tipcsák, Zoltán Kövér, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková, Pavol Koči, Ján Kovács ; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

 

4. VZN č. 1/2024 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Čierna nad Tisou 

 
Primátor mesta v rámci tohto bodu informoval o potrebe navýšiť  príspevky  na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Čierna nad Tisou. Dodal, že došlo k spracovaniu návrhu predmetného VZN č. 1/2024, ktorý 

tvorí prílohu zápisnice. Návrh bol zverejnený  dňa 26.1.2024 a nakoľko lehota uplynula a nikto 

neuplatnil pripomienku, môže sa pristúpiť k schváleniu predmetného VZN. 

 

Prednosta úradu skonštatoval, že sa jedná o navýšenie príspevku pre ŠKD zo  € 6 na € 9, na 

zabezpečenie bežných výdavkov ŠKD a ďalej sa jedná o zavedenie príspevku na režijné 

náklady ŠJ vo výške € 0.20  na jednu stravu/osobu, ktoré bude znášať rodič od 01.04.2024, 

z dôvodu zvýšených nákladov na prevádzku ŠJ,  následne do 30.6.2024 sa vyhodnotí, či budú 

financie postačujúce a v prípade potreby bude treba prijať ďalšie opatrenia. 

Primátor mesta dodal, že aj okolité mestá-obce pristúpili k týmto navýšeniam, bohužiaľ 

zvýšené ceny prinútili aj nás k tomuto kroku; do 30.6.2024 sa vyhodnotí, či sa to osvedčilo, ak 

nie, budú sa musieť nájsť financie na dodotovanie prevádzky. 

p. Baloghová sa dotazovala ohľadom počtu stravníkov a či sú ešte obedy zadarmo. 
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Primátor mesta odpovedal, že je ich okolo 485 a dodal, že mesto tiež evidovalo žiadosť 

o prijatie 1 pracovnej sily do ŠJ, ale nakoľko to financie neumožňujú a tiež porovnal stav so ŠJ 

v Kráľovskom Chlmci / počet stravníkov ↔ zamestnancov/, mesto žiadosť zamietlo. 

Prednosta dodal, že obedy sú zadarmo, ale poskytované financie nepostačia na vykrytie 

nákladov na prevádzku ŠJ. 

 
Prítomní poslanci sa uzniesli na Všeobecne záväznom nariadení č. 1/2024, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN č. 1/2023 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Čierna and Tisou.                                                                                                                                                                                                                                                                                         

(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. 

Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková, Pavol Koči, Ján Kovács ; proti – 0 poslancov;   zdržali 

sa hlasovania – Gejza Tipcsák) 

 

5.  Stanoviská komisií 

 
1) Stanovisko Komisie pre životné prostredie a verejný poriadok pri MsZ predložil 

predseda komisie Pavol Koči a tvorí prílohu zápisnice. 

  

Primátor mesta k bodu č. 5 Stanoviska komisie dodal (ohlásenie drobnej stavby/ 

oplotenie garáže), že už p. N.  Dobos neplánuje 2 m vysoké oplotenie garáže, nakoľko sa 

rozhodol kúpiť plechovú garáž, cez ktorú by sa vchádzalo do murovanej garáže- slúžila by 

ako ochrana nehnuteľnosti; odkúpil aj dotknutý pozemok. 

 

Ďalej primátor mesta dodal, čo sa týka výrubu drevín, že osobne  nie je za enormný 

výrub drevín, len opodstatnených, a že treba dodržiavať náhradnú výsadbu drevín, aj za 

výruby predchádzajúcich rokov. Komisii doporučuje v budúcnosti dohliadnuť na 

opodstatnenosť výrubu. 

 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Komisie pre životné prostredie 

a verejný poriadok pri MsZ Čierna nad Tisou. 

 

 
2) Stanovisko Bytovej a sociálnej komisie pri MsZ predložila predsedníčka komisie Eva 

Kissová a tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko Sociálnej a bytovej komisie pri MsZ 

Čierna nad Tisou. 

 

 

6. Žiadosť – MPS, s. r. o. 

 
Ing. Marta Vozáriková, ako konateľka spoločnosti MPS, s. r. o., v rámci tohto bodu 

informovala o odkúpení pozemkov od ŽSR, na ktoré poverilo MsZ riaditeľa MPS, s. r. o. dňa 

14.11.2023 Uznesením č. 103/11/2023. Na základe Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom mesta čl. 19 ods. 2 bod  m) a Uznesenia č. 122/12/2023 MZ zo dňa 29.12.2023 
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MPS s. r. o. žiada o preplatenie faktúry v sume € 2 611,12 s tým, že čiastka sa následne prevedie 

mestu ako splátka podlžnosti voči mestu na dani z nehnuteľností. 

p. Tipcsák sa informoval ohľadom ročnej uzávierky spoločnosti. 

Ing. Vozáriková  informovala o výsledku hospodárenia + € 1545, s tým, že ešte sa má 

zaplatiť z tejto sumy ročná daň. 

p. Tipcsák – ako je to možné, ak na základe  výpočtov  by mal byť zisk okolo                                 

€ 4 000/mesiac. 

Ing. Vozáriková dodala, že to nie je úplne tak, treba rátať so mzdovými nákladmi, 

energiami, nečakanými výdavkami ... 

p. Tipcsák dodal, že ak reštaurácia neprináša zisk, či by nebolo vhodné v budúcnosti 

pouvažovať nad predajom/prenájmom reštaurácie. Tiež dodal, že nevidí žiadnu zmenu po 20 

rokoch. Ďalej  skonštatoval, že  má prísť do mesta konkurencia. 

Ing. Vozáriková – bol zisk, ktorý sa ale investoval, napr. do budovy – oprava strechy a budú 

potrebné ešte ďalšie investície. Tiež dodala, že zatvorením prevádzky by sa museli prepustiť 

zamestnanci.  

Primátor mesta dodal, že aj v minulosti boli lepšie aj horšie obdobia a zdôraznil, že treba 

chápať reštauráciu  ako službu pre občanov mesta a vytvorené pracovné miesta. 

 

Prítomní poslanci schválili na základe Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta čl. 19 ods. 2 bod  m) v znení: „V prípade rozhodnutia o poskytnutia finančných 

prostriedkov na kapitálové investície“ a Uznesenia č. 122/12/2023 MZ zo dňa 29.12.2023 

preplatenie faktúry č. 7500043967 v sume € 2 611,12,-- ( slovom: dvatisícšesťstojedenásť eur 

12 centov) od ŽSR Bratislava, za zveľaďovanie majetku mesta, pre MPS, s. r. o., Zimná 412, 

076 43 Čierna nad Tisou, s podmienkou, že po uplynutí lehoty umožňujúcej MPS, s. r. o. 

previesť tento nadobudnutý majetok, prevedie na zriaďovateľa, tzn. Mesto Čierna nad Tisou. 

 
(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, 

Pavol Koči, Ján Kovács ; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – Ing. Marta Vozáriková, 

Gejza Tipcsák, Zita Baloghová ) 

 

 

7.  Správa  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra vykonávanej  v meste  

Čierna nad Tisou v roku 2023 

 
Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra vykonanej v meste Čierna and Tisou, 

ktorá tvorí prílohu zápisnice, predložila Mgr. Anetta Kalapos, v zmysle § 18f, ods. 1, písm e) 

Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. V predmetnom 

období  v meste Čierna nad Tisou v súlade so zákonom o obecnom zriadení a zákonom 

o finančnej kontrole ako aj v zmysle schváleného plánu KČ na I. polrok 2023 vykonala 

nasledovné úlohy: 

- Vypracovala a predložila odborné stanovisko HK k návrhu viacročného Rozpočtu 

mesta Čierna nad Tisou na r.2024-2026 ako aj Návrh plánu kontrolnej  činnosti HK na 

I. polrok 2023 

- Vypracovala a predložila na schválenie návrh plánu KČ HK na II. polrok 2023 

- Vypracovala a predložila stanovisko k Návrhu záverečného účtu mesta za rok 2022 

- V rámci schváleného plánu KČ  mala za úlohu aj vykonať kontrolu prijímania, 

evidovania a vybavovania sťažností občanov 

Iné kontroly: 

- Petícia občanov mesta – vysťahovanie nájomcu z bytu 
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p. Tipcsák sa informoval, či vykonáva kontroly v súvislosti s protiprávnymi konaniami, 

súd. procesmi. 

HK vysvetlila, že kontroly nevykonáva priamo ale na základe podnetu a dodala, že nemá 

právomoc  vykonávať kontroly v súvislosti so súdnymi spormi. 

 
Prítomní poslanci brali na vedomie v zmysle § 18f , ods. 1, písm. e)  Zákona  SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra vykonávanej v meste Čierna nad Tisou v roku 2023. 

 

8. Rôzne 
 

p. Tipcsák považuje za vhodné a  navrhuje zaradiť do programu rokovaní  MsZ  kontrolu 

plnenia uznesení, nakoľko si nepamätá, že za obdobie, čo pôsobí ako poslanec MsZ, by sa s 

tým stretol. 

HK skonštatovala, že polročne  zvykla vypracúvať takúto správu-sumarizáciu, nie je dané 

že by mala predkladať na každom zasadnutí MsZ. 

p. Tipcsák navrhuje vykonať takúto kontrolu aspoň štvrťročne. 

Primátor mesta, HK a prítomní poslanci sa zhodli na tomto návrhu. 

 

Primátor mesta informoval o 2 uvoľnených garážach – na ul. Školskej a vedľa bývalého 

hotela. Bude vyhlásené  ponukové konanie na predkladanie cenových ponúk na prenájom 

týchto nebytových priestorov vo vlastníctve mesta Čierna nad Tisou formou priameho 

prenájmu. 

Primátor mesta ďalej  spomenul plánovanú rekonštrukciu chodníkov; bol tu projektant, 

ktorý po obhliadke dospel k záveru, že projektová dokumentácia by vyšla okolo € 15 000 ; ak 

bude výzva na predkladanie žiadostí na daný projekt otvorená, ešte sa to preberie konkrétnejšie 

v rámci MsZ.  

Primátor tiež informoval o plánovanom projekte zameranom na zriadenie, rekonštrukciu 

kamerových systémov, čo sa týka škôl, kultúrnych domov, cintorínov ... ak bude vedieť 

podrobnosti, odprezentuje v rámci rokovania MsZ. 

 

HK mesta upozornila na povinnosť verejných funkcionárov podať majetkové priznanie do 

30.04.2024. 

 

p. Tipcsák  sa opýtal, prečo spol. FÚRA neodváža sklo. 

Prednosta úradu odpovedal, že mesto vie o tomto prípade, už aj reklamovalo. Vysvetlil, že 

nakoľko bol v kontajneri na sklo zmiešaný odpad, neodviezli ho. Dodal, že od budúceho 

mesiaca pôjde so šoférom aj zamestnanec mesta  - referent pre TKO, ktorý na odvoz dohliadne. 

Primátor mesta dodal, že plánuje „osvetu“ formou plagátov, ako upozornenie pre občanov 

ako nakladať s odpadom, aby sa v budúcnosti predišlo podobným situáciám. 

 

p. Tipcsák ďalej smeroval otázku na  Ing. Vozárikovú, ako bývalú poslankyňu a primátorku 

mesta, ohľadom dlhoročného sporu medzi mestom Čierna nad Tisou a p. K. Némethovou, prečo 

sa to za celé tie roky nevyriešilo. 

Ing. Vozáriková odpovedala, že s týmto prípadom, ktorý trvá od r. 2002 sa stretla po prvý 

raz ako poslankyňa MsZ niekedy  v období rokov 2006-2010. Ďalej informovala o priebehu 

tohto sporu z obdobia jej pôsobenia ako primátorky mesta. 
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p. Tipcsák upriamil pozornosť na neporiadok po stavbách uskutočnených na  dvore ZŠ 

s VJS. 

Primátor mesta odpovedal, že  firma bola kontaktovaná, ktorá následne vykonala potrebné 

kroky; mesto nebolo informované o tom, že by terén nebol ešte stále  v poriadku. 

p. Baloghová dodala, že je naplánované upratovanie zo strany rodičov, zamestnancov MŠ. 

Primátor mesta dodal, že ak to bude potrebné, pomôže cestou AČ.  

 

Primátor mesta pripomenul dlhopisový program VVS, a. s., do ktorého vstúpili už viaceré 

mestá; navrhol konzultačné stretnutie  na  25.3.2024, v rámci ktorého by nám odprezentovali 

program, benefity tohto programu. 

 

p. Kovács upozornil na  nebezpečnú premávku na ul. Radovej smerom ku škole v ranných 

a poobedňajších hodinách. Rodičia, ktorí dovážajú-odvážajú deti do-zo školy, ohrozujú tie, 

ktoré idú peši a tiež  ostatných chodcov; niektorých jazda je neprispôsobivá, ľahko môže dôjsť 

k nešťastiu. Navrhuje nájsť riešenie, napr. znížiť povolenú rýchlosť.  

Primátor mesta poprosil každého pouvažovať o najvhodnejšom možnom riešení. 

 

  

 

9.   Záver 
 

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 

rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Peter Brázda, PhD.                 Ing. Viktor Palko, MBA 

     prednosta MsÚ                primátor mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Zoltán Kövér 

 

                         Zita Baloghová 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová 


